
Referat af  bestyrelsesmøde onsdag den 8. januar 2020 hos Anette. 
 
Tilstede: Anette, Annette, Frank, Helmuth, Jette, Kenn 
Referent: Anette Andersen 
Fraværende:  
 
 
DAGSORDEN: 
 

1 Siden sidst. 
 

2 Trafikale forhold. 
 

3 Økonomi ved kasseren 
 

4 Stamvejen 
 

5 Generalforsamling 3.3.2020 
 

6 Næste møde 
 

7 Eventuelt. 
 

 
Ad 1)  Ole’s sag betragtes som afsluttet. 
 
Ad 2)  Efter at der er etableret bump og fodgængerfelt, fornemmer vi at det har 

hjulpet på hastigheden, og øget sikkerheden, men bumpene skal laves om, da 
de vist nok er for store. Frank kontakter kommunen vedr. dette og forhører sig 
også om den opsatte venteskur, skal den overhovedet være der?, vi mener 
ikke at den skal, da den forringer udsynet. 

 
Ad 3) Vi forventer et lille overskud i 2019 som stort set kan henføres til, at vi ikke har 

brugt pengene, der var afsat til hækklipning. Vi har stadig en rimelig stor 
driftskapital, som vi mener kan reduceres lidt i de kommende år 

 
Ad 4) Aftalen om vedligeholdelse af stamvejen er vedtaget og underskrevet. 
 Frank og Helmuth holder møde med den nye grundejerforening sidst på 

måneden, hvor der bl.a skal fastsættes budget for fællesvej. 
 
Ad 5) Der skal udsendes en mail om forslag til dagsorden. Disse forslag skal være i 

bestyrelsen i hænde senest søndag d. 12. januar. 
  
 Dagsorden udsendes senest mandag d. 10 februar. 2020 
 
Ad 6) Næste møde 18 marts kl. 16.30 hos Annette nr. 64 
 



Ad 7) Kenn tjekker gadebelysningen, og finder ud af hvem der har 
vedligeholdelsespligten, da der er nogle der ikke virker. 


